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Accused Party or Parties: Quincy Isiah Lewis

The Undersigned Affiant gives the statement of facts recited hercin as being true to the “z, ~

best of his or her knowledge and belief, and submits such statement of facts in support of
probable cause for detention 10 be considered by the Judicial Officer conducting the pre-trial
release inquiry:

Subject: S-10-101 Capital Murder
5-12-103 Aggravated Robbery

Date: 16/Aug/2020 Date of Occurrence: 11/Aug/2020

Location: Magnolia, Arkansas

Suspect: Quincy I. Lewis B/M  dob 11/24/2000 ssn# .
10519 Warren Dr.
Little Rock, AR 72209

Victims: Joshua Smith

Lucas Sharp

Evidence: Witness statement
Officer statement
Victim statement
Video recordings
Physical evidence from crime scene
Evidence collected by Arkansas State Crime Lab

Case #: 20-00100

Investigators: Det. Sgt. Bret McMahen
Southern Arkansas University Police Dept.

Capt. Michael Caldwell
Magnolia Police Dept.

SA Adam Pinnper
Arkansas State Police

Assistant Chief Brian Christenson
Southern Arkansas University Police Dept.

Lt. Josh Miller
Magnolia Police Dept.
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Witnesses:  Officer Clint Philips  Southern Arkansas University Police Dept,
Alexander Copeland  SAU student
Tanner Bass SAU student
Sarah Sinclair SAU student
Isaiah Warren

Facts:

On 11 August 2020, 1, Det. Bret McMahen was working for the Southern
Arkansas University Police Department. On this date I received a call from SAU Patrol Officer
Clint Phillips reporting, an incident that had occurred on the SAU Campus. Phillips told me he
had responded to a shots fired call with injuries, reported in the Reynolds Center Parking Lot.
Phillips told me he found two individuals had been shot with one of them deceased. I responded

to the scene.

Also on scene was; SAU Police Chief Jeff Jester, Assistant Chief Brian Christenson
along with Captain Michael Caldwell, Lt. Josh Miller and other officers of the Magnolia Police
Department who had responded to the call. | was told and shown what had happen. Backseat
passenger Alex Copeland, uninjured, told officers what had transpired. The driver of the smali
car, identified as Josh Smith (now deceased) had driven to the parking lot, meeting individuals in
an apparent drug sale. Once at the parking lot, Smith was on the phone using the SnapChat
application to communicate with the buyer. This unknown buyer was standing in the northern
end of the parking lot and at one time told Smith, “I'm over here, see me waving?” which Smith
did and drove to this point in the lot. Copeland, said the buyer got into the backseat drivers side
of the car, inspected the marijuana for sale and then told Smith “I didn’t bring my money
because [ was afraid you were going to rip me off, [ just have to go get it.” The buyer then gets
out of the car and another individual runs up to the driver’s window and starts shooting, striking
Smith and front seat passenger Lucas Sharp. At this point, Smith places the car into reverse and
speeds backwards, away from the shooter and buyer. The car struck a light standard, and
stopped. Copeland exited the vehicle, running south in the lot toward the Brinson Art Building.
Sharp also exited the vehicle, but was stumbling and walking due to his injuries, in the same
direction as Copeland. Copeland called 911 reporting what happened.

I inspected the scene and met with Capt. Caldwell. We reviewed what had happened and agreed
he and his officers would collect evidence and process the crime scene. [ would take Copeland to
the University Police Department for further interview. Two other witnesses arrived at the scene
and were told to meet me at the department offices. Chief Jester and Asst. Chief Christenson
stayed on scene, with Christenson later coming to the office to begin the review of surveillance

video.
Once at my office with Copeland, he told me the same basic story. He and Sharp agreed
to ride with Smith to the sale. Copeland said Smith ask them to because he said he didn’t really

know this guy. Copeland told me Smith contacted and conducted the phone conversations with
most buyers, by SnapChat, this one included. He said once they found the guy in the lot, the guy
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got into the car, backscat driver’s side. Copeland recalled, the puy was a black puy with dread
type hair and sonte scrufl on his face, wearing a dark hoodic and shorts. Copeland said this puy
took the box of weed from Smith, looked at it, smeited it and gave it back 1o Smith. Copeland
described the box as a plastic container with a lid that scaled by moving a Jever. The guy then
tells Smith he didn’t bring the money because he was afraid he would get jumped, but he can go
get it. Copeland tells me as soon as the guy got out, another guy runs up to the driver’'s window
and starts shooting. Copeland said he thinks the guy shot three times then twice but 15 unsure.
Copeland then tells me, when this guy starts shooting, Smith puts the car in reverse and speeds
backward to get away, thcy hit something and spin around. He said when the car stops, he jumps
out and starts running loward the Art building. Copeland said once across the road, he turns and
sees Sharp coming behind him. He said he realizes Sharp had been hit and Smith is shot and in
bad shape, and calls friends/roommates, telling them about the shooting and his belief that Smith

maybe dead.

[ was then made aware of two witnesses with information that had been instructed to
come in. I found Tanner Bass and Sarah Sinclair waiting to speak with me. | spoke with both
separately and both gave written statements prior to being interviewed. Both told me they were
sitting in Sarah’s car which was parked to the west of where the incident took place. They said
they couldn’t see the car but knew it parked near them from seeing it drive across the lot. They
told me they were parked beside a large pickup truck and this truck blocked their view of the
victim’s car. What they did see was two individuals crouching beside a vehicle, behind them and
in a row of vehicles to their north. Sarah saw them in the rearview mirror and commented,
wondering as to what they were doing. Both described the individuals as black males wearing all
black. They decided the individuals were playing tricks on friends and dismissed it. A short time
later Sarah saw an individual walk past the rear of the car that startied her. While she and Tanner
were discussing this, they heard a series of gunshots then the car that had putled up, speed
backwards hitting the light pole. Tanner told her “we need to get out of here!” Sarah drove south
across the lot exiting at the light. Sarah said as they were leaving a white guy ran in front of her
car, causing her to brake in avoiding hitting him. (Alex Copeland running from the scene) They
both recounted driving around for a few minutes before returning to lot, to find law enforcement
there. This was when they felt the need to tell what they saw.

I then went to the Magnolia Regional Medical Center and spoke with victim Lucas Sharp.
Sharp was still being held in the Emergency Room section of the hospital, he was stable and had
been admitted as a patient for overnight observation. Sharp said he didn’t remember much, just
that Josh asked he and Copeland to ride with him to the sale. He remembers Josh pulling into the
lot, locating the guy he was to meet, parking, the guy inspecting the marijuana and then
gunshots. Sharp said, Smith put the car in reverse trying to get away. Sharp said when he got out
of the car he saw a small white car leaving the parking lot. He assumed the suspects were driving
that car. (Tanner and Sarah were in her white ford focus, leaving the scene) Sharp said he didn’t

know the guy Smith was to meet and didn’t really get a good look at him when he got into the
car.
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Assistant Chief of Police Christenson, began working on the review of camceras from
various buildings, in an attemp( to find suspect evidence and identification. Christenson found
various vicws ol the ineident {rom a number of cameras. His search conlirmed the sequence of
events, as told by those involved and witnesses. Te also found a vehicle suspected to be
transporting the suspecis. The vehicle was identificd by make and modcl and narrowed to
specific year by oplion packages within that particular model. A search of SAU’s parking permit
registration database from the year 2019/20 found only 3 vehicles of that make and model. One
of those vehicles is owned/driven by Odies Wilson 1V, a student at SAU. Wilson’s physical
appearance is similar to the description of one of the suspects. A search of the Magnolia area for
a 2014 Dodge Avenger with black out package 1o include an all-black tire and rim combination,

began.

Christenson found evidence on video of this vehicle in and around the area of the crime
scene before and after the homicide. Christenson has video of this vehicle entering the Reynolds
Center parking lot, circling through several times before Smiths arrival. On the vehicle’s last trip
through the lot it stopped for a short time near the area where Smith was directed to, then lefi to
park in a dark area of the parking lot between NRRC and the Science building. The vehicle
appeared to drop individuals off in the Reynolds lot. The suspect vehicle and Smith’s vehicle met
in passing as Smith entered the Reynolds lot, before the suspect vehicle parked in the

NRRC/Science lot, on the north end.

Christenson further found on video, the images of Smith’s car parking, what appears to
be gunshot flashes and then Smith’s vehicle suddenly reversing. Different cameras capture a
number of angles of this event, to include Copeland and Sharp leaving the car and scene.
Christenson also found video of three individuals runring from the scene just after shots were
fired. Theses individual ran from the Reynolds lot scene, west to the area between the Science
and Agriculture buildings. This is a direct access path to the NRRC/Science parking lot and the
parked suspect vehicle. Christenson found video of individuals around the suspect vehicle
shortly before it leaves, and within minutes after the Homicide, The timeline of events is
consistent with the individuals running from the crime scene to the suspect vehicle and leaving.
Christenson was able to follow the suspect vehicle as it left campus, turning west on West
University Street. Lt. Miller of the Magnolia Police Department found video from the Dixie Mart
located on the corner of West University and North Vine, that captures this suspect vehicle
turning north on Vine street at a time consistent with travel from the SAU campus.

On 11/August/2020 Isiah Warren, a former SAU student, came to the UPD asking to
speak to someone about the incident. Warren told me he and his girlfriend were 1n his car, parked
to the west of the scene. He saw three individuals in the lot, on foot. Two were crouched hiding
behind a parked truck and one was in the open talking on the phone. The one talking on the
phone waived a small dark colored car over to him. (Smith’s car) Warren said the lights came on
in the car for a short time and then the two individuals crouched behind the truck, sprinted to the
car and one began firing a gun. Warren said he thinks only one person had a gun. He said once
the shots were fired, he was in disbelief of what he just witnessed. Warren told me the three
individuals ran by in front of his car and toward and behind the Science/Agri buildings. Warren
said he was very afraid and they left the parking lot. Warren could only give a general
description of the three. Three black males, dressed int dark clothing. After hearing the news of
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the events, Warren decided to come give his statement.

On 12/Aug/2020, Odies Wilson was asked to come to the University Police Departient,
H was explained to Wilson he was not under arrest or any obligation to comply. Wilson camc (o
the office and was asked il he would answer a few questions about the Smith homicide. Wilson
agreed. | explained 1o Wilson again he was not under arrest or detention and was free to Jeave at
any time. | also explained when asking question of individual, or taking statements, | record the
session by video and audio. Wilson agreed. I read him a statement of Miranda Rights and Wilson
both verbally and by signature agreed he understood those rights. | asked him if he would speak
to me about the incident and if so would he read and understand the waiver of rights clause.

Wilson agreed verbally and by signature.

I asked Wilson 1f he knew Smith and he said he did but had only known him a short time.
Wilson was asked if he knew of the events of yesterday. He said he heard of Josh getting shot. |
asked him to explain, he said that he, Kam and Shakey had been in Magnolia until about 10:30
pm then they went to Little Rock by way of Prescott. They were at Kam’s mom’s house when he
heard about it. Wilson lold me he had bought marijuana from Smith only twice, but only small
amounts. Once for him and once to hold for someone else. Wilson didn’t seem surprised by what
happened, telling me he had told Smith he had to be smart. When asked how that was, Wilson
said he did it with an open window and no gun, not smart. Wilson told me he was from Little
Rock and knows everybody needs a gun. Wilson also stated “he had a lot of stuff on him and no
gun, I said you tell that to the wrong person, someone gonna take advantage of him.” Wilson
continued telling me he had told Smith about how he wasn’t smart in how he did business.
Wilson said he was at home when he saw about the shooting, then heard the name. Wilson said
“I tried to tell him.....I don’t know” Wilson continued saying he didn’t know anything but if he
(Smith) had any “amount” on him someone gonna take it. Wilson said he, Kam and Shakey came
back to Magnolia around 5 pm on the 11", He told me the purpose for the trip was to get some

more of his things, bringing them to Magnolia.

Wilson was also questioned by SA Adam Pinner of the Arkansas State Police. Wilson
told Pinner they left Magnolia about 10:30 or 11 and went to Littie Rock. He told Pinner, they
went by way of Prescott and stopped at the Pilot station before midnight. He also told of stopping
in Arkadelphia at the Shell station, the first eastbound exit, around midnight for gas and food.
Wilson also said he went to a girlfriend’s house in Arkadelphia for a while. He told Pinner they
arrived in Little Rock around | a.m. He told Pinner, his mom called him asking where he was.
He told her he was in Little Rock and she told him about the incident. Wilson told Pinner this
was about 3-4 a.m. and he was asleep at Kam’s momma’s house, in Little Rock.

[ explained to Wilson a car matching his car had been seen at the crime scene. I asked if
he would allow us to search his car. Wilson agreed, giving permission both verbally and by
signature on a department Permission to Search form. Officers and Wilson went to his vehicle, a
Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires that was parked in the Reynolds parking
lot. Officers found two hoodies, one black and one dark grey and several pairs of gloves. These
were taken as evidence to be submitted to the Arkansas State Crime Lab for analysis.
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On 14/Aug/2020 1 along with MPD Captain Michacel Caldwell and ASP SA Adam Pinner
intervicwed Shakey Robinson. Robinson was named by Odie Wilson as a person in the car with
him on the might of 11/Aug/2020. Rebimson was read his Miranda rights and acknowledped he
understood them both verbally and by signature of the rights form. The interview was recorded
by video and wudio and conducted at the SAU police department.

Robinson told us, he, Odic Wilson, Le’Kameron (Kam) Tolbert and an unknown
individual to him, were in Wilson’s car (a Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires)
on the night of the homicide. Robinson said they had been at Wilson’s apartment (Fox Creek C1)
playing games, dominos and Madden 2K. He explained they left the apartment on their way (o
Little Rock traveling to Kam’s mother’s house. Robinson told us he had a bad feeling about what
was about to go down. He told us he dropped Wilsen and Tolbert and the unknown guy off in the
lot of Reynolds, before driving around back of and parking behind the Science building. He said
he heard gunshots and a few minutes later they (Odie. Kam and unknown) came running back,
around the backside of the building and got in the car, with him in the driver’s seat. Robinson
said he drove the car. out of the parking lot, turning right onto W. Unijversity, traveling west,
then taking a right onto Vine Street. He said he drove straight, through the light at US 82 and on
to Prescott, where they stopped at the Loves station. He said Odie drove the rest of the way to
Little Rock. Stopping again in Arkadelphia twice and then finally arriving at Kam’s mother’s
house in Little Rock. This was the {inal version of a number of scenarios, Robinson told us.

Also on this day we interviewed Odie Wilson. Again Wilson was read his Miranda rights
and acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.
Wilson said the fourth person in the car was “Q” from Little Rock. Wilson said he didn’t really
know him. Wilson would not comment much about the incident, only saying va’ll know

everything.

We also interviewed Le’Kameron Tolbert. Tolbert was read his Miranda rights and
acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.

Kam said the group, he, Shakey, Odie, and “Q” were all in the car. Le’Kameron identified the
unknown guy as “Q”, a lifelong friend from Little Rock, who had come to Magnolia to help him
move into the residence hall. Kam referred to “*Q” as his brother. When questioned about the true
relationship, Kam tried to distant “Q” as just a street guy from his neighborhood. He also said he
was asleep and didn’t see anything, but did wake up at one point and was alone in the car and it
was parked behind the Science building on the SAU campus. Kam said he just went back to
sleep, claiming he was very high at the time. He said Robinson drove them to Prescott and
admitted to a photo being taken at the Loves station. He said Wilson drove from Prescott to Little
Rock with two stops in Arkadelphia, one at a gas station and one to meet a girl.

Robinson finally admitted to us, the unknown guy and later identified only as “Q” is
indeed Quincy Isiah Lewis DoB 11/24/2000. Lewis is also a blood relation to Le’Kameron
Tolbert. Both Tolbert and Lewis share an address of 101519 Warren Drive, Little Rock AR
72209. These facts were corroborated by Briant Parker a friend of all invelved.
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Priors: nonce found

Penalties: Class Y fclony 10-46 yrs. ADC or Life
Class Y felony 10-40 yrs. ADC or Life

SWORN AND SUBSCRIBED before me, a Notary Public, this /74 day of

Am2 , 2020. _}
0 ny

W

My Commission expires: /(//y%’/

\‘N.‘ / J/‘*\/
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Probable Cause Affidavit gﬂ/ﬁ/ﬂh wl%m
ev2

Accused Party or Parties:  Le’Kamerin Vaunye Tolbert

The Undersigned Affiant gives the statement of facts recited herein as hung true to. dn: :
best of his or her knowledge and belief, and submits such statement of facts in support of
probable cause for detention to be considered by the Judicial Officer conducling the pre- lrmf

release inquiry:

Subject: ~ 5-10-101 ~ Capital Murder

5-12-103 Aggravated Robbery
Date: 16/Aug/2020 Date of Occarrence: 11/Aug/2020
Location: Magnolia, Arkansas

Suspect: Le”Kamerin V. Tolbert  B/M  dob 10/21/1999  ssn# SN

10519 Warren Dr.
Little Rock, AR 72209

Yictims: Joshua Smith
Lucas Sharp

Evidence: Witness statement
Officer statement
Victim statement
Video recordings
Physical evidence from crime scene
Evidence collected by Arkansas State Crime Lab

Case #: A 20-00100

Investigators: Det. Sgt. Bret McMahen
Southern Arkansas University Police Dept.

Capt. Michael Caldwell
Magnolia Police Dept.

SA Adam Pinner
Arkansas State Police

Assistant Chief Brian Christenson
Southern Arkansas University Police Dept.

Lt. Josh Miller
Magnolia Police Dept.
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Witnesses:  Officer Clint Philips  Southern Arkansas University Police Dept.
Alexander Copeland  SAU student
Tanner Bass SAU student
Sarah Sinclair SAU student
Isaixh Warren

Facts:

On 11 August 2020, I, Det. Bret McMahen was working for the Southern
Arkansas University Police Department. On this date | received a call from SAU Patrol Officer
Clint Phillips reporting, an incident that had occurred on the SAU Campus. Phillips told mc he
had responded to a shots fired call with ijurics, reported in the Reynolds Center Parking Lot.
Phillips told me he found two individuals had been shot with one of them deceased. | responded

to the scene.

Also on scene was, SAU Police Chief Jeff Jester, Assistant Chief Brian Christenson
along with Captain Michael Caldwell, Lt. Josh Miller and other officers of the Magnolia Police
Department who had responded to the call. I was told and shown what had happen. Backseat
passenger Alex Copeland, uninjured, told officers what had transpired. The driver of the small
car, identified as Josh Smith (now deceased) had driven to the parking lot, meeting individuals in
an apparent drug sale. Once at the parking lot. Smith was on the phone using the SnapChat
application to communicate with the buyer. This unknown buyer was standing in the northern
end of the parking lot and at one time told Smith, “I'm over here, see me waving?” which Smith
did and drove to this point in the lot. Copeland, said the buyer got into the backseat drivers side
of the car, inspected the marijuana for sale and then told Smith “1 didn’t bring my money
because I was afraid you were going to rip me off, I just have to go get it.” The buyer then gets
out of the car and another individual runs up to the driver’s window and starts shooting, striking
Smith and front seat passenger Lucas Sharp. At this point, Smith places the car into reverse and
speeds backwards, away from the shooter and buyer. The car struck a light standard, and
stopped. Copeland exited the vehicle, running south in the lot toward the Brinson Art Building.
Sharp also exited the vehicle, but was stumbling and walking due to his injuries, in the same
direction as Copeland. Copeland called 911 reporting what happened.

] inspected the scene and met with Capt, Caldwell. We reviewed what had happened and agreed
he and his officers would collect evidence and process the crime scene. [ would take Copeland to
the University Police Department for further interview. Two other witnesses arrived at the scene
and were told to meet me at the department offices. Chief Jester and Asst. Chief Christenson
stayed on scene, with Christenson later coming to the office to begin the review of surveillance

video.

Once at my office with Copeland, he told me the same basic story. He and Sharp agreed
to ride with Smith to the sale. Copeland said Smith ask them to because he said he didn’t really
know this guy. Copeland told me Smith contacted and conducted the phone conversations with
most buyers, by SnapChat, this one included. He said once they found the guy in the lot, the guy
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pot into the car, backseat driver’s side. Copeland recalled, the guy was a black guy with dread
type hair and some scruft on his face. wearing a dark hoodie and shorts. Copeland said this guy
took the box of weed from Smith, looked at it, smelled it and gave it back to Smith, Copeland
described the box as a plastic container with a 1id that sealed by moving a lever. The guy then
tells Smith he didn’t bring the moncy because he was afraid he would get jumped, but he can go
pet it. Copeland tells me as soon as the guy got out, another guy runs up to the driver’s window
and starts shooting. Copeland said he thinks the guy shot three times then twice bult is unsure.
Copeland then tells me, when (his guy stals shooting, Smith puts the car inreverse and speeds
backward to get away, they hit something and spin around. He said when the car stops, he jumps
out and starts running foward the Art building. Copeland said oncc across the road, he turns and”
sees Sharp coming behind him. He said he realizes Sharp had been hit and Smith is shot and in
bad shape, and calls friends/roommates, telling them about the shooting and his belief that Smith

maybe dead.

[ was then made aware of two witnesses with information that had been instructed to
come in. I found Tanner Bass and Sarah Sinclair waiting to speak with me. I spoke with both
separately and both gave written statements prior to being interviewed. Both told me they were
sitting in Sarah’s car which was parked to the west of where the incident took place. They said
they couldn’t see the car but knew it parked near them from seeing it drive across the lot. They
told me they were parked beside a large pickup truck and this truck blocked their view of the
victim’s car. What they did see was two individuals crouching beside a vehicle, behind them and
in a row of vehicles to their north. Sarah saw them in the rearview mirror and commented,
wondering as to what they were doing. Both described the individuals as black males wearing all
black. They decided the individuals were playing tricks on friends and dismissed it. A short time
later Sarah saw an individual walk past the rear of the car that startled her. While she and Tanner
were discussing this, they heard a series of gunshots then the car that had pulled up, speed
backwards hitting the light pole. Tanner told her “we need to get out of here!” Sarah drove south
across the lot exiting at the light. Sarah said as they were leaving a white guy ran in front of her
car, causing her to brake in avoiding hitting him. (Alex Copeland running from the scene) They
both recounted driving around for a few minutes before returning to lot, to find law enforcement
there. This was when they felt the need to tell what they saw.

1 then went to the Magnolia Regional Medical Center and spoke with victim Lucas Sharp.
Sharp was still being held in the Emergency Room section of the hospital, he was stable and had
been admitted as a patient for overnight observation. Sharp said he didn’t remember much, just
that Josh asked he and Copeland to ride with him to the sale. He remembers Josh pulling into the
lot, locating the guy he was to meet, parking, the guy inspecting the marijuana and then
gunshots. Sharp said, Smith put the car in reverse trying to get away. Sharp said when he got out
of the car he saw a small white car leaving the parking lot. He assumed the suspects were driving
that car. (Tanner and Sarah were in her white ford focus, leaving the scene) Sharp said he didn’t
know the guy Smith was to meet and didn’t really get a good look at him when he got into the

car.
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Assistant Chicf of Police Christenson, began working on the review of cameras {rom
various buildings, in an attempt (o find suspect evidenee and identification. Christenson found
various views of the incident from a number of cameras. 1is scarch confirmed the sequence of
events, as told by those involved and witnesses, e also found a vehicle suspected to be
transporting the suspects. The vehicle was identilicd by make and model and narrowed to
specific year by option packages within that particular model. A search of SAU’s parking permit
registration databasc from the year 2019/20 found only 3 vehicles of that make and modcl. One
of those vehicles is owned/driven by Odies Wilson 1V, a student at SAU. Wilson’s physical
appearance is similar to the description of one of the suspects. A search of the Magnolia arca for
a 2074 Dodge Avenger wilh black ouf package to includc an all-black tire and rim combination,
began.

Christenson found evidence on video of this vehicle in and around the area of the crime
scene before and after the homicide. Christenson has video of this vehicle entering the Reynolds
Center parking lot, circling through several times before Smiths arrival. On the vehicle’s last trip
through the lot it stopped for a short time near the arca where Smith was directed to, then left to
park in a dark area of the parking lot between NRRC and the Science building. The vehicle
appeared to drop individuals off in the Reynolds lot. The suspect vehicle and Smith’s vehicle met
in passing as Smith entered the Reynolds lot, before the suspect vehicle parked in the

NRRC/Science lot, on the north end.

Christenson further found on video, the images of Smith’s car parking, what appears to
be gunshot flashes and then Smith’s vehicle suddenly reversing. Different cameras capture a
number of angles of this event, to include Copeland and Sharp leaving the car and scene.
Christenson also found video of three individuals running from the scene just after shots were
fired. Theses individual ran from the Reynolds Jot scene, west to the area between the Science
and Agriculture buildings. This is a direct access path to the NRRC/Science parking lot and the
parked suspect vehicle. Christenson found video of individuals around the suspect vehicle
shortly before it leaves, and within minutes after the Homicide. The timeline of events is
consistent with the individuals running from the crime scene to the suspect vehicle and leaving,
Christenson was able to follow the suspect vehicle as it left campus, turning west on West
University Street. Lt. Miller of the Magnolia Police Department found video from the Dixie Mart
located on the corner of West University and North Vine, that captures this suspect vehicle
turning north on Vine street at a time consistent with travel from the SAU campus.

On 11/August/2020 Isiah Warren, a former SAU student, came to the UPD asking to
speak to someone about the incident. Warren told me he and his girlfriend were in his car, parked
to the west of the scene. He saw three individuals in the lot, on foot. Two were crouched hiding
behind a parked truck and one was in the open talking on the phone. The one talking on the
phone waived a small dark colored car over to him. (Smith’s car) Warren said the lights came on
in the car for a short time and then the two individuals crouched behind the truck, sprinted to the
car and one began firing a gun. Warren said he thinks only one person had a gun. He said once
the shots were fired, he was in disbelief of what he just witnessed. Warren told me the three
individuals ran by in front of his car and toward and behind the Science/Agri buildings. Warren
said he was very afraid and they left the parking lot. Warren could only give a general
description of the three. Three black males. dressed in dark clothing. After hearing the news of

Paged4of7



the cvents, Warren decided (o come give his statenent.

On 12/Aug 2020, Odics Wilson was asked to come to the University Pelice Department.
11 was explained to Wilson he was not under arrest or any obligation to comply, Wilson came 1o
the office and was asked i he would answer a few guestions about the Smith homicide. Wilson
agread. T explained Lo Wilson again he was not under arrest or detention and was free to Jeave at
any time. 1 also explaincd when asking question of individual, or taking statements, I record the
session by video and audio. Wilson agreed. 1 read him a statement of Miranda Rights and Wilson
both verbally and by signature agreed he understood those rights. 1 asked him if he would speak
to me about the incident and if so would he read and understand the waiver of rights clause.
Wilson agreed verbally and by signature.

I asked Wilson if he knew Smith and he said he did but had only known him a short time.
Wilson was asked if he knew of the events of yesterday. He said he heard of Josh getting shot. ]
asked him to explain, he said that he, Kam and Shakey had been in Magnolia until about 10:30
pm then they went to Little Rock by way of Prescott. They were at Kam’s mom’s house when he
heard about it. Wilson told me he had bought marijuana from Smith only twice, but only small
amounts. Once for him and once to hold for someone else. Wilson didn’t seem surprised by what
happened, telling me he had told Smith he had to be smart. When asked how that was, Wilson
said he did it with an open window and no gun, not smart. Wilson told me he was from Little
Rock and knows everybody needs a gun. Wilson also stated “he had a lot of stuff on him and no
gun, I said you tell that to the wrong person, someone gonna take advantage of him.” Wilson
continued telling me he had told Smith about how he wasn’t smart in how he did business.
Wilson said he was at home when he saw about the shooting, then heard the name. Wilson said
“{ tried to tell him....] don’t know” Wilson continued saying he didn’t know anything but if he
(Smith) had any “amount” on him someone gonna take it. Wilson said he, Kam and Shakey came
back to Magnolia around 5 pm on the 11", He told me the purpose for the trip was to get some

more of his things, bringing them to Magnolia.

Wilson was also questioned by SA Adam Pinner of the Arkansas State Police. Wilson
told Pinner they left Magnolia about 10:30 or 11 and went to Little Rock. He told Pinner, they
went by way of Prescott and stopped at the Pilot station before midnight. He also told of stopping
in Arkadelphia at the Shell station, the first eastbound exit, around midnight for gas and food.
Wilson also said he went to a girlfriend’s house in Arkadelphia for a while. He told Pinner they
arrived in Little Rock around 1 a.m. He told Pinner, his mom called him asking where he was.
He told her he was in Little Rock and she told him about the incident. Wilson told Pinner this
was about 3-4 a.m. and he was asleep at Kam’s momma’s house, in Little Rock.

I explained to Wilson a car matching his car had been seen at the crime scene. | asked if
he would allow us to search his car. Wilson agreed, giving permission both verbally and by
signature on a department Permission to Search form. Officers and Wilson went to his vehicle, a
Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires that was parked in the Reynolds parking
lot. Officers found two hoodies, one black and one dark grey and several pairs of gloves. These
were taken as evidence to be submitted to the Arkansas State Crime Lab for analysis.
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On 14/Aug, 2020 1 along with MPD Coptain Michael Caldwell and ASP SA Adam Pinner
intervicwed Shakey Robinson. Robinson was namcd by Qdic Wilson as a person in the car with
him on the night of 11/Aug/2020. Robinsoa was rend his Miranda rights and acknowledped he
understood them both verbally and by sipnature of the rights form. The intervicw was recorded
by video and audio and conducted at the SAU police department.

Robinson told us, he, Odic Wilson, 1.¢’Kameron (Kam) Tolbert and an unknown
individual to him, were in Wilson’s car (a Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires)
on the night of the homicide. Robinson said they had been at Wilson™s apartment (Fox Creek C1)
playing games, dominos and Madden 2K. He explained they left the apartment ontheirwayto
Little Rock traveling to Kam’s mother’s house. Rohinson told us he had a bad feeling about what
was about to go down. He told us he dropped Wilson and Tolbert and the unknown guy off in the
lot of Reynolds, before driving around back of and parking behind the Science building. He said
he heard gunshots and a few minutes later they (Odie, Kam and unknown) came running back,
around the backside of the building and got in the car, with him in the driver’s seal. Robinsoen
said he drove the car. out of the parking lot, turning right onto W. University, traveling west,
then taking a right onto Vine Street. He said he drove straight, through the light at US 82 and on
to Prescott, where they stopped at the Loves station. He said Odie drove the rest of the way to
Little Rock. Stopping again in Arkadelphia twice and then finally arriving at Kam’s mother’s
house in Little Rock. This was the final version of a number of scenarios, Robinson told us.

Also on this day we interviewed Odie Wilson. Again Wilson was read his Miranda rights
and acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.
Wilson said the fourth person in the car was “Q” from Little Rock. Wilson said he didn’t really
know him. Wilson would not comment much about the incident, only saying ya’ll know

everything.

We also interviewed Le’Kameron Tolbert. Tolbert was read his Miranda rights and
acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.

Kam said the group, he, Shakey, Odie, and “Q” were all in the car. Le’Kameron identified the
unknown guy as “Q”, a lifelong friend from Little Rock, who had come to Magnolia to help him
move into the residence hall. Kam referred to “Q” as his brother. When questioned about the true
relationship, Kam tried to distant “Q” as just a street guy from his neighborhood. He also said he
was asleep and didn’t see anything, but did wake up at one point and was alone in the car and it
was parked behind the Science building on the SAU campus. Kam said he just went back to
sleep, claiming he was very high at the time. He said Robinson drove them to Prescott and
admitted to a photo being taken at the Loves station. He said Wilson drove from Prescott to Little
Rock with two stops in Arkadelphia, one at a gas station and one to meet a girl.

Robinson finally admitted to us, the unknown guy and later identified only as “Q™ 1s
indeed Quincy Isiah Lewis DoB 11/24/2000. Lewis is also a blood relation to Le’Kameron
Tolbert. Both Tolbert and Lewis share an address of 101519 Warren Drive, Little Rock AR
72209. These facts were corroborated by Briant Parker a friend of all involved.
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Probable Cause Affidavit 9&’,{? W]w ?7" FYWWL
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Accused Party or Parties:  Shaivonn Anthony Robinson (aka Shakey)

The Undersipned Affiant gives the statement of facts recited herein as hcmg Iruc loihc ..; ﬁ ‘
best of his or her knowledge and belief, and submits such statement of facts in support of =~ ~ - e
probable cause for detention to be considerced by the Judicial Officer conducting the pre-trial

release inquiry:

Subject: 5-10-101 Capital Murdcr
5-12-103 Aggravated Robbery
Date: 16/Aug/2020 Date of Occurrence: 11/Aug/2020

Location: Magnolia, Arkansas

Shaivonn Anthony Robinson B/M dob 11/19/2000 ssn# NN

3285 Oubre II St.
Vachere, LA 70090

Suspect:

Victims: Joshua Smith
Lucas Sharp

Evidence: Witness statement
Officer statement
Victim statement
Video recordings
Physical evidence from crime scene
Evidence collected by Arkansas State Crime Lab

Case #: 20-00100

Investigators: Det. Sgt. Bret McMahen
Southern Arkansas University Police Dept.

Capt. Michael Caldwell
Magnolia Police Dept.

SA Adam Pinnper
Arkansas State Police

Assistant Chief Brian Christenson
Southern Arkansas University Police Dept.

Lt. Josh Miller
Magnolia Police Dept.



Witnesses:  Officer Clint Philips  Southern Arkansas University Police Dept.
Alexander Copcland SAU student
Tanncr Bass SAU student
Sarah Sinclair SAU student
Isaiah Warren

Facts:

On J1 August 2020, 1, Det. Bret McMahen was working for the Southern
Arkansas University Police Department. On this date I received a call from SAU Patrol Officer
Clint Phillips reporting, an incident that had occurred on the SAU Campus. Phillips told me he
had responded to a shots fired call with injuries, reported in the Reynolds Center Parking Lot.
Phillips told me he found two individuals had been shot with one of them deceased. I responded

to the scene.

Also on scene was; SAU Police Chief Jeff Jester, Assistant Chief Brian Christenson
along with Captain Michael Caldwell, Lt. Josh Miller and other officers of the Magnolia Police
Department who had responded to the call. [ was told and shown what had happen. Backseat
passenger Alex Copeland, uninjured, told officers what had transpired. The driver of the small
car, identified as Josh Smith (now deceased) had driven to the parking lot, meeting individuals in
an apparent drug sale. Once at the parking lot, Smith was on the phone using the SnapChat
application to communicate with the buyer. This unknown buyer was standing in the northern
end of the parking lot and at one time told Smith, “I’m over here, see me waving?” which Smith
did and drove to this point in the lot. Copeland, said the buyer got into the backseat drivers side
of the car, inspected the marijuana for sale and then told Smith “T didn’t bring my money
because I was afraid you were going to rip me off, I just have to go get it.” The buyer then gets
out of the car and another individual runs up to the driver’s window and starts shooting, striking
Smith and front seat passenger Lucas Sharp. At this point, Smith places the car into reverse and
speeds backwards, away from the shooter and buyer. The car struck a light standard, and
stopped. Copeland exited the vehicle, running south in the lot toward the Brinson Art Building.
Sharp also exited the vehicle, but was stumbling and walking due to his injuries, in the same
direction as Copeland. Copeland called 911 reporting what happened.

] inspected the scene and met with Capt. Caldwell. We reviewed what had happened and agreed
he and his officers would collect evidence and process the crime scene. I would take Copeland to
the University Police Department for further interview. Two other witnesses arrived at the scene
and were told to meet me at the department offices. Chief Jester and Asst. Chief Christenson
stayed on scene, with Christenson later coming to the office to begin the review of surveillance

video.

Once at my office with Copeland, he told me the same basic story. He and Sharp agreed
to ride with Smith to the sale. Copeland said Smith ask them to because he said he didn’t really
know this guy. Copeland told me Smith contacted and conducted the phone conversations with
most buyers, by SnapChat, this one included. He said once they found the guy in the lot, the guy



got into the car, backscat driver’s side. Copeland recalled, the guy was a black guy with dread
typc hair and somc scruff on his face, wearing a durk hoodic and shorts. Copcland said this guy
took the box of weed from Smith, looked at it, smelled it and gave it back to Smith. Copeland
described the box as a plastic container with a 1id that scaled by moving a lever. The guy then
tells Smith he didn’t bring the moncy becausc he was afraid he would get jumped, but he can go
get it. Copeland tells me as soon as the guy got out, another guy runs up to the driver’s window
and starts shooting. Copeland said he thinks the guy shot three times then twice but is unsure.
Copeland then tells me, when this guy starls shooting, Smith puts the car in reverse and speeds
backward to get away, they hit something and spin around. He said when the car stops, he jumps
out and starts running toward the Art building. Copeland said once across the road, he tums and
sees Sharp coming behind him. He said he realizes Sharp had been hit and Smith is shot and in
bad shape, and calls friends/roommates, telling them about the shooting and his belief that Smith

maybe dead.

[ was then made aware of two witnesses with information that had been instructed to
come in. I found Tanner Bass and Sarah Sinclair waiting to speak with me. I spoke with both
separately and both gave written statements prior to being interviewed. Both told me they were
sitting in Sarah’s car which was parked to the west of where the incident took place. They said
they couldn’t see the car but knew it parked near them from seeing it drive across the lot. They
told me they were parked beside a large pickup truck and this truck blocked their view of the
victim’s car. What they did see was two individuals crouching beside a vehicle, behind them and
in a row of vehicles to their north. Sarah saw them in the rearview mirror and commented,
wondering as to what they were doing. Both described the individuals as black males wearing all
black. They decided the individuals were playing tricks on friends and dismissed it. A short time
later Sarah saw an individual walk past the rear of the car that startled her. While she and Tanner
were discussing this, they heard a series of gunshots then the car that had pulled up, speed
backwards hitting the light pole. Tanner told her “we need to get out of here!” Sarah drove south
across the lot exiting at the light. Sarah said as they were leaving a white guy ran in front of her
car, causing her to brake in avoiding hitting him. (Alex Copeland running from the scene) They
both recounted driving around for a few minutes before returning to Iot, to find law enforcement
there. This was when they felt the need to tell what they saw.

I then went to the Magnolia Regional Medical Center and spoke with victim Lucas Sharp.
Sharp was still being held in the Emergency Room section of the hospital, he was stable and had
been admitted as a patient for overnight observation. Sharp said he didn’t remember much, just
that Josh asked he and Copeland to ride with him to the sale. He remembers Josh pulling into the
lot, locating the guy he was to meet, parking, the guy inspecting the marijuana and then
gunshots. Sharp said, Smith put the car in reverse trying to get away. Sharp said when he got out
of the car he saw a small white car leaving the parking lot. He assumed the suspects were driving
that car. (Tanner and Sarah were in her white ford focus, leaving the scene) Sharp said he didn’t
know the guy Smith was to meet and didn’t really get a good look at him when he got into the

car.



Assistant Chicf of Police Christenson, began working on the review of cameras from
various buildings, in an attempt to {ind suspect evidence and identification. Christenson found
various views of the incident from a number of camcras. [lis search confirmed the sequence of
events, as told by those involved and witnesses. Tlc also found o vehicle suspected to be
transporting the suspccts. The vehicle was identified by make and model and narrowed to
specific year by option packages within that particular modcl. A scarch of SAU’s parking permit
registration database from the year 2019/20 found only 3 vehicles of that make and model. One
of those vehicles is owned/driven by Odies Wilson 1V, a student at SAU. Wilson’s physical
appearance is similar to the description of one of the suspects. A search of the Magnolia area for
a 2014 Dodge Avenger with black out package 1o include an all-black tire and rim combination,

began.

Christenson found evidence on video of this vehicle in and around the area of the crime
scene before and after the homicide. Christenson has video of this vehicle entering the Reynolds
Center parking lot, circling through several times before Smiths arrival. On the vehicle’s last trip
through the lot it stopped for a short time near the area where Smith was directed to, then left to
park in a dark area of the parking lot between NRRC and the Science building. The vehicle
appeared to drop individuals off in the Reynolds lot. The suspect vehicle and Smith’s vehicle met
in passing as Smith entered the Reynolds lot, before the suspect vehicle parked in the
NRRC/Science lot, on the north end.

Christenson further found on video, the images of Smith’s car parking, what appears to
be gunshot flashes and then Smith’s vehicle suddenly reversing. Different cameras capture a
number of angles of this event, to include Copeland and Sharp leaving the car and scene.
Christenson also found video of three individuals running from the scene just after shots were
fired. Theses individual ran from the Reynolds lot scene, west to the area between the Science
and Agriculture buildings. This is a direct access path to the NRRC/Science parking lot and the
parked suspect vehicle. Christenson found video of individuals around the suspect vehicle
shortly before it leaves, and within minutes after the Homicide. The timeline of events is
consistent with the individuals running from the crime scene to the suspect vehicle and leaving.
Christenson was able to follow the suspect vehicle as it left campus, turning west on West
University Street. Lt. Miller of the Magnolia Police Department found video from the Dixie Mart
located on the corner of West University and North Vine, that captures this suspect vehicle
turning north on Vine street at a time consistent with travel from the SAU campus.

On 11/August/2020 Isiah Warren, a former SAU student, came to the UPD asking to
speak to someone about the incident. Warren told me he and his girlfriend were in his car, parked
to the west of the scene. He saw three individuals in the lot, on foot. Two were crouched hiding
behind a parked truck and one was in the open talking on the phone. The one talking on the
phone waived a small dark colored car over to him. (Smith’s car) Warren said the lights came on
in the car for a short time and then the two individuals crouched behind the truck, sprinted to the
car and one began firing a gun. Warren said he thinks only one person had a gun. He said once
the shots were fired, he was in disbelief of what he just witnessed. Warren told me the three
individuals ran by in front of his car and toward and behind the Science/Agri buildings. Warren
said he was very afraid and they left the parking lot. Warren could only give a general
description of the three. Three black males, dressed in dark clothing. After hearing the news of



the events, Warren decided 1o comie grve his statement.

On 12/Aug/2020, Qdies Wilson was asked to come to the University Police Department.
It was cxplained to Wilson he was not under arrest or any obligation to comply. Wilson came to
the office and was asked if he would answer a few questions about the Smith homicide. Wilson
agreed. ] explained to Wilson again he was not under arrest or detention and was free to leave at
any time. | also explained when asking question of individual, or taking statements, ] recerd the
session by video and audio. Wilson agreed. | read him a statement of Miranda Rights and Wilson
both verbally and by signature agreed he understood those rights. I asked him if he would speak
to me about the incident and if so would he read and understand the waiver of rights clause.

Wilson agreed verbally and by signature.

I asked Wilson if he knew Smith and he said he did but had only known him a short time.
Wilson was asked if he knew of the events of yesterday. He said he heard of Josh getting shot. I
asked him to explain, he said that he, Kam and Shakey had been in Magnolia until about 10:30
pm then they went to Little Rock by way of Prescotl. They were at Kam’s mom’s house when he
heard about it. Wilson told me he had bought marijuana from Smith only twice, but only small
amounts. Once for him and once to hold for someone else. Wilson didn’t seem surprised by what
happened, telling me he had told Smith he had to be smart. When asked how that was, Wilson
said he did it with an open window and no gun, not smart. Wilson told me he was from Little
Rock and knows everybody needs a gun. Wilson also stated “he had a lot of stufl’ on him and no
gun, I said you tell that to the wrong person, someone gonna take advantage of him.” Wilson
continued telling me he had told Smith about how he wasn’t smart in how he did business.
Wilson said he was at home when he saw about the shooting, then heard the name. Wilson said
“I tried to tell him.....] don’t know” Wilson continued saying he didn’t know anything but if he
(Smith) had any “amount” on him someone gonna take it. Wilson said he, Kam and Shakey came
back to Magnolia around S pm on the 11%. He told me the purpose for the trip was to get some

more of his things, bringing them to Magnolia.

Wilson was also questioned by SA Adam Pinner of the Arkansas State Police. Wilson
told Pinner they left Magnolia about 10:30 or 11 and went to Little Rock. He told Pinner, they
went by way of Prescott and stopped at the Pilot station before midnight. He also told of stopping
in Arkadelphia at the Shell station, the first eastbound exit, around midnight for gas and food.
Wilson also said he went to a girlfriend’s house in Arkadelphia for a while. He told Pinner they
arrived in Little Rock around 1 a.m. He told Pinner, his mom called him asking where he was.
He told her he was in Little Rock and she told him about the incident. Wilson told Pinner this
was about 3-4 a.m. and he was asleep at Kam’s momma’s house, in Little Rock.

I explained to Wilson a car matching his car had been seen at the crime scene. 1 asked if
he would allow us to search his car. Wilson agreed, giving permission both verbally and by
signature on a department Permission to Search form. Officers and Wilson went to his vehicie, a
Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires that was parked in the Reynolds parking
lot. Officers found two hoodies, one black and one dark grey and several pairs of gloves. These
were taken as evidence to be submitted to the Arkansas State Crime Lab for analysis.



On 14/Aup/2020 1 along with MPD Captain Michacl Caldwell and ASP SA Adam Pinner
interviewed Shakey Robinson. Robinson was named by Odie Wilson as a person in the car with
him on the night of 1 1/Aug/2020. Robinson was rcad his Miranda rights and acknowledged he
understood them both verbaily and by signature of the rights form. The interview was recorded
by video and audio and conducted at the SAU pulice depurtnent.

Robinson told us, he, Odie Wilson, Le’Kameron (Kam) Tolbert and an unknown
individual to him, were in Wilson’s car (a Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires)
on the night of the homicide. Robinson said they had been at Wilson’s apartment (Fox Creck C1)
playing games, dominos and Madden 2K. He explained they lefl the apartment on their way to
Little Rock traveling to Kam’s mother’s house. Robinson told us he had a bad feeling about what
was about to go down. He told us he dropped Wilson and Tolbert and the unknown guy off in the
lot of Reynolds, before driving around back of and parking behind the Science building. He said
he heard gunshots and a few minutes later they (Odie, Kam and unknown) came running back,
around the backside of the building and got in the car, with him in the driver’s seat. Robinson
said he drove the car, out of the parking lot, turning right onto W. University, traveling west,
then taking a right onto Vine Street. He said he drove straight, through the light at US 82 and on
to Prescott, where they stopped at the Loves station. He said Odie drove the rest of the way to
Little Rock. Stopping again in Arkadelphia twice and then finally arriving at Kam’s mother’s
house in Little Rock. This was the final version of a number of scenarios, Robinson told us.

Also on this day we interviewed Odie Wilson. Again Wilson was read his Miranda rights
and acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.
Wilson said the fourth person in the car was “Q” from Little Rock. Wilson said he didn’t really
know him. Wilson would not comment much about the incident, only saying ya’ll know

everything.

We also interviewed Le’Kameron Tolbert. Tolbert was read his Miranda rights and
acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.

Kam said the group, he, Shakey, Odie, and “Q” were all in the car. Le’Kameron identified the
unknown guy as “Q”, a lifelong friend from Little Rock, who had come to Magnolia to help him
move into the residence hall. Kam referred to “Q” as his brother. When questioned about the true
relationship, Kam tried to distant “Q” as just a street guy from his neighborhood. He also said he
was asleep and didn’t see anything, but did wake up at one point and was alone in the car and it
was parked behind the Science building on the SAU campus. Kam said he just went back to
sleep, claiming he was very high at the time. He said Robinson drove them to Prescott and
admitted to a photo being taken at the Loves station. He said Wilson drove from Prescott to Little
Rock with two stops in Arkadelphia, one at a gas station and one to meet a girl.

Robinson finally admitted to us, the unknown guy and later identified only as “Q” is
indeed Quincy Isiah Lewis DoB 11/24/2000. Lewis is also a blood relation to Le’Kameron
Tolbert. Both Tolbert and Lewis share an address of 101519 Warren Dnive, Little Rock AR
72209. These facts were corroborated by Briant Parker a friend of all involved.



Priors: none found

Penalties:  Class Y felony 10-40 yrs. ADC or Life
Class Y felony 10-40 yrs. ADC or Life
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The Undersigned Alfiant gives the statement of facts recited herein as being h"m o flu,-'_ut‘ L
best of his or her knowledge and belief, and submits such statement of facts in support p£ 75 SRR
probable cause {or defention to be considered by the Judicial Officer conducting the pre- trial

release imquiry:

Subject: 5-10-101 Capital Murder
5-12-103 Aggravated Robbery

Date: 16/Aug/2020 Date of Qceurrence: 11/Aug/2020

Location: Magnolia, Arkansas

Suspect: Odies Wilson 1V B/M  dob 6/1/1999 ssn# NS
2104 Hunter Rd.

Little Rock, AR 72117

Yictims: Joshua Smith
Lucas Sharp

Evidence: Witness statement
Officer statement
Victim statement
Video recordings
Physical evidence from crime scene
Evidence collected by Arkansas State Crime Lab

Case #: 20-00100

Investigators: Det. Sgt. Bret McMahen
Southern Arkansas University Police Dept.

Capt. Michael Caldwell
Magnolia Police Dept.

SA Adam Pinner
Arkansas State Police

Assistant Chief Brian Christenson
Southern Arkansas University Police Dept.

Lt. Josh Miller
Magnolia Police Dept.
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Witnesses:  Officer Clint Philips  Southern Arkansas University Police Dept.
Alexander Copeland  SAU student
Tanner Bass SAU student
Sarah Sinclair SAU student
Isaiah Warren

Facts:

On 11 August 2020, [, Det. Bret McMahen was working for the Southern
Arkansas University Police Department. On this date | received a call from SAU Patrol Officer
Clint Phillips reporting, an incident that had occurred on the SAU Campus. Phillips told me he
had responded to a shots fired call with injuries, reported in the Reynolds Center Parking Lot.
Phillips told me he found two individuals had been shot with one of them deceased. | responded

1o the scene.

Also on scene was; SAU Police Chief Jeff Jester, Assistant Chief Brian Christenson
along with Captain Michael Caldwell, I.1. Josh Miller and other officers of the Magnolia Police
Department who had responded to the call. | was told and shown what had happen. Backseat
passenger Alex Copeland, uninjured, told officers what had transpired. The driver of the small
car, identified as Josh Smith (now deccased) had driven to the parking lot, meeting individuals in
an apparent drug sale. Once at the parking lot, Smith was on the phone using the SnapChat
application to communicate with the buyer. This unknown buyer was standing in the northern
end of the parking lot and at one time told Smith, “I'm over here, see me waving?” which Smith
did and drove to this point in the lot. Copeland, said the buyer got into the backseat drivers side
of the car, inspected the marijuana for sale and then twld Smith “I didn’t bring my money
because [ was afraid vou were going to rip me off, T just have to go get it.” The buyer then gets
out of the car and ancther individual runs up to the driver’s window and starts shooting, striking
Smith and front seat passenger Lucas Sharp. At this point, Smith places the car into reverse and
speeds backwards, away from the shooter and buyer. The car struck a light standard, and
stopped. Copeland exited the vehicle, running south in the lot toward the Brinson Ant Building.
Sharp also exited the vehicle, but was stumbling and walking due to his injuries, in the same
direction as Copeland. Copeland called 911 reporting what happened.

I inspected the scenc and met with Capt. Caldwell. We reviewed what had happened and agreed
he and his officers would collect evidence and process the crime scene. [ would take Copeland to
the University Police Department for further interview, Two other witnesses arrived at the scene
and were told to meet me at the department oftices. Chief Jester and Asst. Chief Christenson
stayed on scene, with Christenson later coming to the office to begin the review of surveillance

video.

Once at my office with Copeland, he told me the same basic story. He and Sharp agreed
to ride with Smith to the sale. Copeland said Smith ask them to because he said he didn’t really
know this guy. Copeland told me Smith contacted and conducted the phone conversations with
most buyers, by SnapChat, this one included. He said once they found the guy in the lot, the guy
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gol o the car, backscat driver’s side. Copelind recalted. the puy was a black guy with dread
type hair and some scrull on his face, wearing a dark heodic and shorts. Copeland said this puy
took the box of weed from Smith, looked atit, smelled 1t and gave it back to Smith. Copeland
described the box as a plastic container with a lid that sealed by moving a lever. The guy then
tells Smith he didn’t bring the money because he was afraid he would pet jumped, but he can go
get . Copeland tells me as soon as the guy pot out. another guy runs up to the driver’s window
and starts shooting. Copelund said he thinks the guy shot three times then twice but s unsure,
Copeland then tclls me. when this guy starts shooting, Smith puts the car in reverse and speeds
backward to get away. they hit something and spin around. He said when the car stops, he jumps
out and starts running toward the Art building. Copeland said once across the road. he turns and
sees Sharp coming behind him. He said he realizes Sharp had been hit and Smith is shot and in
bad shape, and calls fricnds/roommates, telling them about the shooting and his belief that Smith

maybe dead.

I was then made aware of two witnesses with information that had been instructed to
come in. | found Tanner Bass and Sarah Sinclair waiting to speak with me. [ spoke with both
separately and both gave written statements prior (o being interviewed. Both told me they were
sitting in Sarah’s car which was parked to the west of where the incident took place. They said
they couldn’t see the car but knew it parked near them from seeing it drive across the lot. They
told me they were parked beside a large pickup truck and this truck blocked their view of the
victin’s car. What they did see was {wo individuals crouching beside a vehicle, behind them and
in a row of vehicles (o their north. Sarah saw them in the rearview mirror and commented,
wondering as to what they were doing. Both described the individuals as black males wearing all
black. They decided the individuals were plaving tricks on friends and dismissed it. A short time
later Sarah saw an individual walk past the rear of the car that startled her. While she and Tanner
were discussing this, they heard a series of gunshots then the car that had pulled up, speed
backwards hitting the light pole. Tanner told her “we need to get out of here!” Sarah drove south
across the lot exiting at the light. Sarah said as they were leaving a white guy ran in front of her
car, causing her to brake in avoiding hitting him. (Alex Copeland running from the scene) They
both recounted driving around for a few minutes before returning to lot, to find law enforcement
there. This was when they felt the need to tell what they saw.

I then went to the Magnolia Regional Medical Center and spoke with victim [Lucas Sharp.
Sharp was still being held in the Emergency Room section of the hospital, he was stable and had
been admitted as a patient for overnight observation. Sharp said he didn’t remember much, just
that Josh asked he and Copeland to ride with him to the sale. He remembers Josh pulling into the
lot, locating the guy he was to meet, parking, the guy inspecting the marijuana and then
gunshots. Sharp said, Smith put the car in reverse trying to get away. Sharp said when he got out
of the car he saw a small white car leaving the parking lot. He assumed the suspects were driving
that car. (Tanner and Sarah were in her white ford focus, leaving the scene} Sharp said he didn’t
know the guy Smith was to meet and didn’t really get a good look at him when he got into the

car.
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Assistant Chiel of Police Christenson, began working on the review of cameras from
various buildings, in an attempt to find suspect evidence and identification. Christenson found
various views of the imcident from a number of cameras. His scarch confirmed the sequence of
cverts, as told by those involved and witnesses. 1o also Tound a vehicle suspeeted to be
transporting the suspecets. The vehicle was identificd by make and modef and narrowed to
specific year by option packages within that particular model. A scarch of SAU’s parking permit
regrstration databasc from the year 2019/20 found only 3 vehicles of that make and model. Onc
of those vehicles 1s vwned/driven by Odies Wilson 1V, a student at SAU. Wilson’s physical
appearance is similar to the description of onc of the suspects. A search of the Magnolia area for
a 2014 Dodge Avenger with black out package te include an all-black tire and rim combination,

began.

Chnistenson found evidence on video of this vehicle mn and around the area of the crime
scene before and after the homicide. Christenson has video of this vehicle entering the Reynolds
Cenfoer parking Jot, circling through several times before Smiths arrival. On the vehicle’s Jast trip
through the lot it stopped for a short time near the area where Smith was directed to, then left to
park m a dark area of the parking lot between NRRC and the Science building. The vehicle
appeared 1o drop individuals off in the Reynolds lot. The suspect vehicle and Smith’s vehicle met
in passing as Smith entered the Reynolds lot, before the suspect vehicle parked in the

NRRC/Science lot, on the north end.

Christenson further found on video, the images of Smith’s car parking, what appears {o
be gunshot flashes and then Smith’s vehicle suddenly reversing. Different cameras capture a
number of angles of this event, to include Copeland and Sharp leaving the car and scene.
Christenson also found video of three individuals running from the scene just after shots were
fired. Theses individual ran from the Reynolds lot scene, west 1o the area between the Science
and Agriculture buildings. This is a direct access path to the NRRC/Science parking lot and the
parked suspect vehicle. Christenson found video of individuals around the suspect vehicle
shortly before it leaves, and within minutes after the Homicide. The timeline of events is
consistent with the individuals running from the crime scene to the suspect vehicle and leaving.
Christenson was able o follow the suspect vehicle as it left campus, turning west on West
University Street. Lt. Miller of the Magnolia Police Department found video from the Dixie Mart
located on the corner of West University and North Vine, that captures this suspect vehicle
turning north on Vine street at a time consistent with travel from the SAU campus.

On 11/August 2020 Isiah Warren, a former SAU student, came to the UPD asking to
speak 10 someone about the incident. Warren told me he and his girlfriend were in his car, parked
to the west of the scene. He saw three individuals in the lot, on foot. Two were crouched hiding
behind a parked truck and one was in the open talking on the phone. The one talking on the
phone waived a small dark colored car over to him. (Smith’s car) Warren said the lights came on
in the car for a short time and then the two individuals crouched behind the truck, sprinted to the
car and one began fining a gun. Warren said he thinks only one person had a gun. He said once
the shots were fired, he was in disbeliel of what he just witnessed. Warren told me the three
individuals ran by in {ront of his car and toward and behind the Science/Agri buildings. Warren
said he was very afraid and they left the parking lot. Warren could only give a general
description of the three. Three black males. dressed in Jark clothing. After hearing the news of

Page 4 of 7



the cvents, Warren dectded (o come give his statemont.

On 12/Aug/2020, Odies Wilson was asked 1o come to the University Police Department.
It was explained to Wilson he was not under arrest or any obligation to comply. Wilson came (o
the office and was asked if he would answer a few questions about the Smith homicide. Wilson
agrecd. [ explained to Wilson again he was not under arrest or detention and was frece to leave af
any tme. | also explained when asking question of individual, or taking statements, [ record the
session by video and audio. Wilson agreed. | read him a statement of Miranda Rights and Wilson
both verbally and by signature agrecd he understood those rights. 1 asked him if he would speak
1o me about the incident and if so would he read and understand the waiver of rights clause.

Wilson agreed verbally and by signaturc.

[ asked Wilson 1f he knew Smith and he said he did but had only known him a short time.
Wilsen was asked if he knew of the events of yesterday. He said he hcard of Josh getting shot. 1
asked him to explain. he said that he, Kam and Shakey had been in Magnolia until about 10:30
pm then they went to Little Rock by way of Prescott. They were at Kam’s mom’s house when he
heard about it. Wilson told me he had bought marijuana from Smith only twice, but only small
amounts. Once for him and once to hold for someonc clse. Wilson didn’t seem surprised by what
happened, telling mie he had told Smith he had to be smart. When asked how that was, Wilson
said he did it with an open window and no gun, not smart. Wilson told me he was from Little
Rock and knows everybody needs a gun. Wilson also stated “he had a lot of stuff on him and no
gun, | said you tell that to the wrong person, someonc gonna take advantage of him.” Wilson
continued telling me he had told Smith about how he wasn’t smart in how he did business.
Wilson said he was at home when he saw about the shooting, then heard the name. Wilson said
“Itried to tell him.....I don’t know” Wilson continued saying he didn’t know anything but if he
(Smith} had any “amount™ on him someone gonna take it. Wilson said he, Kam and Shakey came
back to Magnolia around 5 pm on the 11" He told me the purpose for the trip was to get some

more of his things, bringing them to Magnoha.

Wilson was also questioned by SA Adam Pinner of the Arkansas State Police. Wilson
told Pinner they left Magnolia about 10:30 or 11 and went to Little Rock. He told Pinner, they
went by way of Prescott and stopped at the Pilot station before midnight. He also told of stopping
in Arkudelphia at the Shell station, the first eastbound exit, around midnight for gas and food.
Wilson also said he went to a girlfriend’s house in Arkadelphia for a while. He told Pinner they
arrtved 1n Little Rock around 1 a.m. He told Pinner, his mom called him asking where he was.
He told her he was in Little Rock and she told him about the incident. Wilson told Pinner this
was about 3-4 a.m. and he was asleep at Kam’s momma’s house, in Little Rock.

I explained to Wilson a car matching his car had been scen at the crime scene. | asked if
he would allow us to search his car. Wilson agreed. giving permission both verbally and by
stgnature on a department Permission to Search form. Officers and Wilson went to his vehicle, a
Black 2014 Dodge Avenger with black rims and tires that was parked in the Reynolds parking
lot. Officers found two hoodies, one black and one durk grey and several pairs of gloves. These
were taken as evidence to be submitted to the Arkansas State Crime Lab for analysis.
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On 14/Aug/2020 1 along with MPDY Captain Michae! Caldwell and ASP SA Adam Pinner
interviewed Shakey Robinson. Robinson was named by Odie Wilson as a person in the car with
him on the night of 117/A0p/2020. Robinson was read his Miranda rights and acknowledged he
understood them bath verbally and by signature of the rights form. The interview was recorded
by video and audio and conducted at the SAU police department.

Robinson told us, he, Odic Wilson, Le’Kameron (Kam) Tolbert and an unknown
individual to him, were in Wilson’s car (a Black 2014 Dodge Avenger with black rums and tires)
on the night of the homicide. Robinson said they had been at Wilson’s apartment (Jox Creck C1)
playing games, dominos and Madden 2K. l{e explained they left the apartment on their way to
Little Rock traveling to Kam’s mother’s house. Robinson told us he had a bad fecling about what
was about to go down. He told us he dropped Wilson and Tolbert and the unknown guy off in the
lot of Reynolds, before driving around back of and parking behind the Science building. He said
he heard gunshots and a few minutes [ater they (QOdic, Kam and unknown) came running back,
around the backside of the building and got in the car, with him in the driver’s seat. Robinson
said he drove the car, out of the parking Jot, turning right onto W. University, traveling west,
then taking a right onto Vine Street. He said he drove straight, through the light at US 82 and on
to Prescott, where they stopped at the Loves station. He said Odie drove the rest of the way to
Little Rock. Stopping again in Arkadelphia {wice and then finally arriving at Kam’s mother’s
house in Little Rock. This was the final version of a number of scenarios, Robinson told us.

Also on this day we interviewed Odie Wilson. Again Wilson was read his Miranda rights
and acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.
Wilson said the fourth person in the car was “Q” from Little Rock. Wilson said he didn’t really
know him. Wilson would not cornment much about the incident, only saying ya’ll know

everything.

We also interviewed Le’Kameron Tolbert. Tolbert was read his Miranda rights and
acknowledged he understood them both verbally and by signature of the rights form. The
interview was recorded by video and audio and conducted at the SAU police department.

Kam said the group, he, Shakey, Odie, and “Q” were all in the car. Le’Kameron identified the
unknown guy as “Q”, a lifelong friend from Little Rock, who had come to Magnolia to help him
move into the residence hall. Kam referred to “Q™ as his brother. When questioned about the true
relationship, Kam tried to distant “Q” as just a street guy from his neighborhood. He also said he
was asleep and didn’t see anything, but did wake up at one point and was alone in the car and it
was parked behind the Science butlding on the SAU campus. Kam said he just went back to
sleep, claiming he was very high at the time. He said Robinson drove them to Prescott and
admuitted to a photo being taken at the Loves station. e said Wilson drove from Prescott to Little
Rock with two stops in Arkadelphia, one at a gas station and one to meet a gizl.

Robinson finally admitted to us, the unknown guy and later identified only as “Q” is
indeed Quincy Isiah Lewis DoB 11/24/2000. Lewis 1s also a blood relation to Le’Kameron
Tolbert. Both Tolbert and Lewis share an address of 101519 Warren Drive, Little Rock AR
72209 These facts were corroborated by Brant Parker a friend of all involved.
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Priors: none found

Penalties:  Class Y felony 10-40 yrs. ADC or Life
Class Y felony 10-40 yrs. ADC or Lifc

2l Zat R K ) TN DY
Affiaht Date Q

SWORN AND SUBSCRIBED before me, a Notary Public, this _/ ’}ﬁ day of
C f" L2020

L //
My Coemmission expires: CMM
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